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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Darko Martinović (KLGB nositelj: Silvano Vlačić) je na 
31. redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 18. veljače 2025. godine 
postavio vijećničko pitanje: 
 
„Molio bi da se izvidi mogućnost rješavanja ovog puta na neki način urediti ga ili kako, dole. 
Jer znamo, svaki sajam koji imamo, sve je više korištenja ovog dolaznog puta od iznad 
policijske zgrade pa prema Starim Katurama. To je užas, defakto.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
  
“Put Stare Kature. Ja kao elektroinženjer uvijek se lociram pa je to prema gore, ajmo reći 
prema Domu za starije. Da ne budem precizniji, svi su me shvatili. U lošem je stanju taj put. U 
iznimno lošem stanju je taj put kao i neki drugi putovi. U tijeku je, kao što je rekao naš pročelnik 
odrađivanje ugovora o održavanju nerazvrstanih cesta. Nedavno je sklopljen. Imamo određeni 
red, to sam htio reći. Imamo određeni red i moramo ga poštivati jer ne možemo svaki put 
uskakati nakon vijećničkog pitanja i pomicati odnosno mijenjati prioritete jer to ne bi bilo ni 
korektno ni poslovno ni profesionalno. Svjesni smo toga, vidjet ćemo koliko će biti novaca i da 
li će šta ostati pa ćemo probati nešto više. U svakom slučaju ćemo probati sanirati barem kroz 
sanaciju udarnih rupa. Nešto malo i smo ali treba još dodatno. To se slažem.“ 
 
 
 S poštovanjem, 
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